
 
Kehitys- ja keskusteluasiat 
   
Elinvoimalautakunta 09.02.2021 § 14    
      
 
 

1.  Teknisen johtajan ajankohtaiskatsaus 

- Yksityistieasia sekä palveluverkkopäätösten jälkeinen aika työllistävät 
ympäristötoimialalla.  

- Päätöksentekoon on tulossa useampi asemakaavahanke. 

- Lehtonen kertoi, että kahdessa viimeisimmässä valtuuston kokouksessa 
ympäristötoimialalle tuli yhteensä yli kymmenen uutta valtuustoaloitetta 
valmisteltavaksi. 

 
2. Kehityspäällikön ajankohtaiskatsaus 

- FCG:n toteuttama Kuntapalvelut Nurmijärvellä vuonna 2020 -tutkimus on 
valmistunut ja tutkimusraportti löytyy kokonaisuudessaan kunnan sivuilta. 

- Kokkonen kertoi, että yrittäjien mahdollisuus hakea työmarkkinatukea jatkunee 
21.6. asti. Tämä näkyy kunnan työmarkkinatuen maksuosuudessa. Tämän takia on 
sovittu Keski-Uudenmaan kehittämisyhtiö KEUKE:n kanssa, että KEUKE lähestyy 
työmarkkinatukea nostavia yrityksiä yhteistyössä TE- toimiston kanssa. 
Tavoitteena on edistää työmarkkinatukea nostavien yrittäjien liiketoiminnan 
uudelleen käynnistämistä tai saada heidät harkitsemaan muita vaihtoehtoja. 

 
3. Strategiaprosessin aikataulu 

- Kokkonen kertoi strategiaprosessin aikataulusta. Ahokas kertoi Maankäytön 
tavoiteohjelman (MATA) laadinnan aikataulusta ja tämän kytkeytymisestä 
strategiatyöhön. 
 

4. Kujala kertoi Järvimaan tonttien tilanteesta. Tämä kohta käsiteltiin §:n 8 jälkeen. 
 

 
  

 
  

 
 

https://www.nurmijarvi.fi/tuore-tutkimus-nurmijarvelaiset-tyytyvaisia-kunnan-palveluihin/

